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Basic Information 

Weather: 

氣溫: 

Average - Summer 30°C / Winter -10°C 

平均 - 夏 30°C / 冬 -10°C 

Season: 

氣候: 

Nov–Mar  Freezing / April, Sep–Oct  Cool /  

May–Aug Warm 

11–3 月  嚴寒  / 4 月,  9–10 月 清涼 /  

5–8 月 和暖 

Time Difference: 

時差: 
0 hour 

Flight Duration: 

航班飛行時間: 

Approx. 5 hours 

約 5 小時 

Visa: 

簽證: 

Visa free for HKSAR passport holders (Maximum of stay: 14 Days) 

持有香港特別行政區護照可免簽證 (最長可逗留期：14 天) 

 

Ulaanbaatar 7 Days 6 Nights Package 
烏蘭巴托 7日 6夜蒙古包套票 

 

HK$12,799+ 
Travel Period: 01Jun - 26Oct, 2024 

**Blackout date: 10-16Jul, 2024** 
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Package Prices Include: 

* Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Ulaanbaatar by MIAT 

Mongolian Airlines (OM) 

* 6 nights’ accommodation 

* Private transfer and tour by private car with English speaking guide 

* Meals as per the itinerary 

* Entrance fees (exclude horse riding and optional activities) 

* 0.15% TIA levy 

以上價格包括： 

* 蒙古航空來回香港至烏蘭巴托經濟客位機票 

* 6 晚住宿 

* 專車接送及私人領導賞遊 

* 行程所示指定膳食 

* 行程提及之景點門票 (不包括策騎及其他自費活動) 

* 0.15% 旅監局印花徵費 

Remarks: 

* Above fares are based on Hong Kong dollars 

* Booking: By PAM Holidays 

* Tour must be completed on / before 26 Oct’24 (except specified) 

* Price quoted does not include Tour Escort from Hong Kong 

* Prices are NOT included tips for local guide and driver, approx. USD8-10 

   per person per day 

* Minimum 10 passengers (paying adult prices) & all passengers MUST travel 

  and check-in together on the same outbound and inbound flights 

* All the above rate is person and valid on OM Operating Flights only 

* For child fare, please check with us 

* Hotel rates and conditions are subject to change for non-consecutive stay 

* Please make sure there are at least 6 months validity for all travel documents or visa. 

* No amendment, cancellation and refund are allowed once documents are issued 

* Full payment must be received within 3 days upon confirmation. Otherwise booking 

will be   

  cancelled automatically 

* Full payment must be collected if the reservation made within 60 days 

* All special offers are subject to change without prior notice, subject to hotel’ final 

decision 

* The sequence of the tour, hotel accommodations and sites arrangement may be 

amended due to circumstances 

* Prices are subject to change without prior notice due to exchange rate fluctuation, fuel 

prices and/or unforeseen circumstances 

* Information and images are for reference only 

* Service Reminder: If you buy later or have bought earlier an outbound service or 

arrangement from our company, and that service or arrangement and the outbound 

service or arrangement you plan to buy now relate to the same tour, please tell us by then 

or now accordingly so that we shall combine those services and/or arrangements into an 

outbound package and pay the levy, thus enabling you to be protected by the Travel 

Industry Compensation Fund.” 

備註： 

* 以上價格全以港幣結算 

* 訂位代號：由 PAM Holidays 代訂 

* 行程必須於 2024 年 10 月 26 日或之前完成。(特別註明除外) 

* 不包括香港領隊 

* 不包括導遊及司機小費，每位每日約 USD8-10 

* 最少十人(支付成人價錢)同行﹐所有同行客人之行程﹑航班必須相同﹐並必須於 

  去程及回程時一同辦理登機手續 

* 以上價錢每人計及適用於 OM 營運航班 

* 小童收費可向我們查詢 

* 不連續入住的住宿預訂，酒店價目及條款或會有所調整及變動 

* 請持有效簽証及最少六個月以上有效期之護照入境 

* 機票及酒店套票發出後，將不接受更改，取消及退款 

* 航班或酒店作實後 3 天內須繳付全部費用, 否則自動取消 

* 如預定 60 天內出發之套票，必須先收取套票全費，方進行預定 

* 所有優惠如有更改，恕不另行通知，視酒店的最終決定而定 

* 行程次序安排、酒店住宿及景點安排或會依據當地情況作更改 

* 由於匯率波動，燃料價格和/或不可預見的情況，價格如有變更，恕不另行通知 

* 資料及圖片僅供參考 

*銷售無須繳付徵費的外遊服務或安排: 「如果你日後將會或之前曾經從本公司購買一項外遊服

務或安排，而該項服務或安排與現在計劃購買的外遊服務或安排關乎同一次旅程，請你屆時或現

在通知我們。以便我們將那出服務及 / 或安排合併為外遊服務組合並繳付徵費，從而使你獲得旅

遊業賠價基金的保障。」 

 

 

Hotel Accommodation  

酒店住宿 

Price Per Person (Min. 10 persons travel together) 

每位費用 (最少 10位成行) 

Superior Plan: Best Western Ulaanbaatar or similar $12,799+ 

Deluxe Plan: Novotel Ulaanbaatar or similar $13,299+ 
 

Package Price: 

Flight Information 

Date 日期 Frequency 班次 Flight 航班 From由 / To至 Dep. 起飛 / Arr. 到達 

Till Oct 25, 2024 Tue, Thu, Fri, Sun 
OM298 Hong Kong 香港 / Ulaanbaatar 烏蘭巴托 1205 / 1645 

OM297 Ulaanbaatar 烏蘭巴托 / Hong Kong 香港 0620 / 1055 

Till Oct 26, 2024 Sat 
OM2972 Hong Kong 香港 / Ulaanbaatar 烏蘭巴托 1830 / 2310 

OM2971 Ulaanbaatar 烏蘭巴托 / Hong Kong 香港 1255 / 1730 

Jun 05 – Oct 23, 2024 Wed 
OM298 Hong Kong 香港 / Ulaanbaatar 烏蘭巴托 1830 / 2310 

OM297 Ulaanbaatar 烏蘭巴托 / Hong Kong 香港 1255 / 1730 

Jun 03 – Oct 21, 2024 Mon 
OM2972 Hong Kong 香港 / Ulaanbaatar 烏蘭巴托 1830 / 2310 

OM2971 Ulaanbaatar 烏蘭巴托 / Hong Kong 香港 1255 / 1730 

Jul 02 – Aug 30, 2024 Tue, Fri 
OM2972 Hong Kong 香港 / Ulaanbaatar 烏蘭巴托 1830 / 2310 

OM2971 Ulaanbaatar 烏蘭巴托 / Hong Kong 香港 1255 / 1730 

#The above flight schedule are for reference only | *Flight schedules are subject to change without prior notice 

 



 
 

 

License no.: 350232 

 Recommend Itinerary: 

 
Days Itinerary 

Meals  

B L D 

Day 1 

Hong Kong → Ulaanbaatar 

Arrive at Chinggis Khaan International Airport. Transfer to Ulaanbaatar city center. 

Dinner and check in to the hotel and rest. 

Accommodation: Your preferred hotel 

- - ✓ 

Day 2 

Elsen Tasarkhai sand dunes → Ugii Lake  

Breakfast. 

The tour starts in the direction of Elsen Tasarkhai sand dunes. Arrive at the camp by lunch 

and enjoy your meal. Check-in to the resort and explore around sand dunes. Enjoy camel 

riding. Dinner. Transfer to Ugii Lake to see the beautiful sunset.  

Optional boat riding is available. 

Accommodation: Burd Star Resort 

✓ ✓ ✓ 

Day 3 

Day trip to the ancient capital city Karakorum 

Breakfast. 

Transfer to the ancient capital Karakorum city. (Visit Erdenezuu Monastery / Visit 

Karakorum Museum / Visit Khaadyn Khad hill) 

Lunch at local restaurant. By dinner time, return the camp and rest 

Accommodation: Burd Star Resort 

✓ ✓ ✓ 

Day 4 

Mongol Nomadic → Ulaanbaatar 

Breakfast, transfer to Mongol Nomadic Camp to experience the most authentic traditional 

show. (Nomadic culture / Dairy products / 5 domestic animals – 5 treasures / Family visit) 

Lunch and return Ulaanbaatar. Enjoy traditional folklore concert and dinner. 

Check-in to the hotel and rest. 

Accommodation: Your preferred hotel 

✓ ✓ ✓ 

Day 5 

Ulaanbaatar → Kazakh family → Terelj National Park 

After breakfast, visit local Kazakh family to learn the different culture. (Enjoy Kazakh 

musical instrument, take your photos taken in traditional costumes, learn the unique 

traditional culture etc, talking with the family) and transfer to Terelj National Park 

After lunch, Check-in to the camp, visit Turtle rock and Ariyabal meditation temple. 

Accommodation: Terelj Star resort or similar 

✓ - - 

Day 6 

Terelj National Park → Ulaanbaatar 

After breakfast, transfer to the Chinggis Khaan Statue Complex – the biggest equestrian 

statue in the world. Explore around the statue and return to Ulaanbaatar. 

After lunch, visit Bogd Khaan Palace Museum, Gandan Buddhist Monastery and 

Sukhbaatar square. Shopping at state department store, and cashmere outlet store. 

Dinner in a city restaurant. 

Accommodation: Your preferred hotel 

✓ ✓ ✓ 

Day 7 

Ulaanbaatar → Hong Kong 

Check-out and take away breakfast. Transfer to the international airport for your departure 

point. Get to the airport and say goodbye to Mongolia. 

Flight back to Hong Kong. The tour concludes full of memories. 

✓ - - 

 


